
协尔成YL系列双值电容异步电动机

产品名称 协尔成YL系列双值电容异步电动机

公司名称 上海协尔成机电泵业有限公司大溪分公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:协尔成
产品类型:三相异步电动机
型号:YL

公司地址 中国 浙江 台州市 大溪镇沌池18号

联系电话 0086 576 86136611 18968592622

产品详情

品牌 协尔成 产品类型 三相异步电动机
型号 YL 极数 2极
额定功率 1500——2200 额定电压 8888（V）
额定转速 8888（rpm） 应用范围 电动机

上海协尔成机电泵业有限公司坐落于素有“东方明珠”之誉的——中国上海，公司创建于1986年，是集
设计、开发、生产、销售于一体的机电企业。公司临近虹桥国际机场，海陆空交通十分便利，是经贸洽
谈、旅游的最佳之处。本公
司专门研制、开发生产fs103#、102#、101#耐腐蚀离心泵、自吸泵。fsb、fsb-
l氟塑料泵。fb、fbz、afb、ih型不锈钢离心泵、自吸泵。g35不锈钢单螺杆泵、i-1b型浓浆泵
。sb立式抽酸泵、hyf液下泵
等耐腐设备。卫生饮料泵、锅炉给水泵。产品具有结构新颖、工艺独特、强度高、适应范围广、使用寿
命长、综合效益高等优点。能适应不同温度、不同浓度的酸、碱、盐类等腐蚀性液体，是目前国内外防
腐工程的理想选择。产品广泛应用于钢铁、冶金、石油、化肥、染料、制药、电力、环保、污水处理等
行业，多年来在市场上独树一帜，深受广大客户的青睐。本公司为了方便各地经销商及用户，特在浙江
省台州市“水泵之乡”设有分支机构，欢迎新老客户光临。 面向新世纪，本公司将不断开拓创新、奋发
进取、以更优质的产品服务社会，服务大众。竭诚欢迎国内外客商光临惠顾。xrc宗旨：“以质量创品牌
，以诚信赢市场，励志图新，奋发向上”。shanghai xieercheng electromechanical pump co.,ltd.to be stuated in
being known as "the eastern pearl" the reputation –the chinese shanghai, the company founds in 1986, was the
collection design, the development, the production,the sale in a body mechanical and electrical enterprise. the
discussion, the traveling best place.this company develops, the development specially produces fs103#, 102# , the101#
anti-corrosive centrifugal pump , the self-primmming pump. fsb, fsb-l fluorine plastic pump. fb, fbz, afb, ih stainless
steel centrifugal pump, self-priming pump. sb vertical pulls out under the acid pump, the hyf fluid the pump. g35
stainless steel single screw rod pump, thei-1b thick liquid pump and so on corrosive equipment, the product has the
structure novel, the craft unique, the intensity high, the adaptation scope broad,the service life long, the combined
earnings higher merit. can adapt different temperature, different density liquid as well as acid, alkali ,salts and so on
corrosive the liquids, is the present domestic and foreign anticorrosion project ideal choice. the product widely applies

http://xrcpump.cn.alibaba.com/
http://xrcpump.cn.alibaba.com/
http://xrcpump.cn.alibaba.com/
http://xrcpump.cn.alibaba.com/
http://xrcpump.cn.alibaba.com/
http://xrcpump.cn.alibaba.com/
http://xrcpump.cn.alibaba.com/


in professions and so on steel and iron, metallurgy, petroleum, chemical fertilizer, dye, drugs manufacture,
environmental protection,sewage treatment,in recent years established anew school in the market, deeply general
custoner favor.this company in order to facilitate each place dealer user,especially "township of the water pump" is
equipped with the branch office in the zhejiang province taizhou, welcome the new old customer presence .face the
new century, this conpany unceasingly will develop the innovation ,exerts oneself enterprising, by the higher quality
product service society, the service populace. welcome domestic and foreign merchant presence your
helpwholeheartedly . xlc objective:" creates thebrand by the quality, wins the market by the good faith, works with
concerted efforts, altogether creates magnificently".
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